

TRADEMARK ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
Stylesheet Version v1.2

ETAS ID: TM756318

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT		
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME		
CONVEYING PARTY DATA			
Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
Derby Cycle Werke GmbH		06/15/2022	Gesellschaft Mit Beschränkter Haftung (GmbH): GERMANY
RECEIVING PARTY DATA			
Name:	Kalkhoff Werke GmbH		
Street Address:	Europa Allee 26		
City:	Emstek		
State/Country:	GERMANY		
Postal Code:	49685		
Entity Type:	Gesellschaft Mit Beschränkter Haftung (GmbH): GERMANY		
PROPERTY NUMBERS Total: 1			
Property Type	Number	Word Mark	
Registration Number:	5351032	PARALANE	
CORRESPONDENCE DATA			
Fax Number:	7036217155		
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>			
Phone:	7036217140		
Email:	mailroom@mg-ip.com		
Correspondent Name:	Angel Roman Campos		
Address Line 1:	4000 LEGATO RD SUITE 310		
Address Line 4:	Fairfax, VIRGINIA 22033		
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	5447/0175TUS1		
DOMESTIC REPRESENTATIVE			
Name:	Angel Roman Campos		
Address Line 1:	4000 LEGATO RD SUITE 310		
Address Line 4:	Fairfax, VIRGINIA 22033		
NAME OF SUBMITTER:	Roman Campos		
SIGNATURE:	/Roman Campos/		
DATE SIGNED:	09/20/2022		

OP \$40.00 5351032

Total Attachments: 15

source=NI-Cloppenburg_HRB_150368+CD-20220708110642#page1.tif

source=NI-Cloppenburg_HRB_150368+CD-20220708110642#page2.tif

source=NI-Cloppenburg_HRB_150368+CD-20220708110642#page3.tif

source=NI-Cloppenburg_HRB_150368+CD-20220708110642#page4.tif

source=NI-Cloppenburg_HRB_150368+CD-20220708110642#page5.tif

source=NI-Cloppenburg_HRB_150368+CD-20220708110642#page6.tif

source=Commercial register#page1.tif

source=Commercial register#page2.tif

source=Commercial register#page3.tif

source=Commercial register#page4.tif

source=Commercial register#page5.tif

source=Commercial register#page6.tif

source=Commercial register#page7.tif

source=Commercial register#page8.tif

source=Commercial register#page9.tif

(Oldenburg)

Abruf vom 08.07.2022 11:06

Seite 1 von 6

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, Inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
1	a) DERBY CYCLE WERKE GMBH b) Cloppenburg c) Cloppenburg	6.000.000,00 DEM	a) Die Gesellschaft hat einen oder mehrere Geschäftsführer. Ist nur ein Geschäftsführer bestellt, vertritt dieser die Gesellschaft allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, wird die Gesellschaft durch zwei Geschäftsführer gemeinsam oder durch einen Geschäftsführer zusammen mit einem Prokuristen vertreten. Den Geschäftsführern kann jeweils Einzelvertretungsbefugnis erteilt werden. b) Geschäftsführer: Seidler, Mahias, Berlin, *22.04.1963 einzelvertretungsberechtigt mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen	Gesamtprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen, Ratemann, Markus, Cloppenburg, *04.07.1966	a) Gesellschaft mit beschränkter Haftung Gesellschaftsvertrag vom 05.07.1988 zuletzt geändert am 30.11.2001 b) Die Gesellschaft hat am 10.07.2002 mit der Derby Holding (Deutschland) GmbH (AG-Cloppenburg HRB 2505) als herrschendem Unternehmen einen Gewinnabführungsvertrag abgeschlossen. Die Gesellschafter der DERBY CYCLE WERKE GMBH und der Derby Holding (Deutschland) GmbH haben jeweils durch Beschluss vom 10.07.2003 deren Abschluss des Vertrages zugestimmt.	a) 31.01.2006 Högemann b) Gesellschaftsvert Blatt 39 - 42 Sond Dieses Blatt ist zu Fortführung auf EU- umgeschrieben worden und bei gleichzeitiger Änderung der örtlichen Zuständigkeit an die Stelle des bisherigen Registerblattes HRB 1993 Amtsgericht Cloppenburg getreten. Freigegeben am 31.01.2006.
2					b) Der mit der Derby Holding (Deutschland) GmbH Cloppenburg am 10.07.2002 abgeschlossene Gewinnabführungsvertrag ist durch Kündigung zum 05.02.2006 beendet.	a) 08.07.2006 Peperlohanns
3	b) Geschäftsanschrift: Siemensstraße 1-3, 49661 Cloppenburg			Gesamtprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen: Flunkef, Olaf, Sulzbach, *22.08.1963		a) 24.11.2009 Schumacher
4			b) Bestellt als Geschäftsführer: Bögerstrausen, Uwe, Bremen, *13.11.1973 vertretungsberechtigt gemeinsam mit einem anderen Geschäftsführer oder einem Prokuristen, mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten, Rechtsgeschäfte abzuschließen.			a) 02.08.2011 Schumacher

TRADEMARK

REEL: 007850 FRAME: 0107

(Oldenburg)

Abdruck vom 08.07.2022 11:06

Seite 2 von 6

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
5					<p>b)</p> <p>Mit der Derby Cycle AG mit Sitz in Cloppenburg (Amtsgericht Oldenburg HRB 205285) als herrschendem Unternehmen ist am 16.01.2012 ein Gewinnabführungsvertrag geschlossen. Ihm hat die Gesellschafterversammlung vom 15.02.2012 zugestimmt. Wegen des weitergehenden Inhalts wird auf den genannten Vertrag und die zustimmenden Beschlüsse Bezug genommen.</p>	<p>a)</p> <p>14.03.2012 Schroeder</p>
6			<p>b)</p> <p>Bestellt als Geschäftsführer: Brüs, Reiner, Dornaggen, *29.01.1961 Vertretungsberechtigt, gemeinsam mit einem anderen Geschäftsführer oder einem Prokuristen, mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten, Rechtsgeschäfte abzuschließen.</p> <p>Bestellt als Geschäftsführer: Hahne, Joachim, Bergneustadt/Baldenbourg, *14.08.1953 Vertretungsberechtigt, gemeinsam mit einem anderen Geschäftsführer oder einem Prokuristen, mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten, Rechtsgeschäfte abzuschließen.</p> <p>Nichtmehr Geschäftsführer: Bögershausen, Uwe, Bremen, *13.11.1973</p>			<p>a)</p> <p>25.06.2012 Schroeder</p>
7			<p>b)</p> <p>Bestellt als Geschäftsführer: Gillim, Detlef, Vögelzen, *17.12.1963</p>			<p>a)</p> <p>13.05.2013 Schroeder</p>

TRADEMARK

REEL: 007850 FRAME: 0108

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, Inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4 Vertretungsberechtigt gemeinsam mit einem anderen Liquidator oder einem Prokuristen, mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. Nicht mehr Geschäftsführer: Hahne Joachim, Bergensstadt/Baldenburg, *14.08.1953	5	6	7
8			b) Bestellt als Geschäftsführer: Rath, Thomas, Nürtingen, *04.04.1969 Vertretungsberechtigt gemeinsam mit einem anderen Geschäftsführer oder einem Prokuristen.	a) Die Gesellschafterversammlung vom 20.08.2013 hat eine Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 4 (Geschäftsjahr) beschlossen.	a) 28.08.2013 Schroeder	
9			b) Personenbezogene Daten von Amts wegen berichtigt, nun: Geschäftsführer: Gillrm, Detlef, Vogelsen, *17.12.1963 mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.		a) 08.10.2013 Götze b) Entsprechend § 319 ZPO von Amts wegen berichtigt. Itd. Nr. 7 Eintragung vom 13.05.2013.	
10			b) Nicht mehr Geschäftsführer: Seidler, Mathias, Berlin, *22.04.1963 Nicht mehr Geschäftsführer: Brüls, Retter, Dornagen, *29.01.1961		a) 09.10.2013 Götze	
11			b)		a)	

Nummer der Eintragung a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1 2	3	4 Bestellt als Geschäftsführer: Heinen, Olaf, Rastede, *29.06.1965 vertretungsberechtigt gemeinsam mit einem anderen Geschäftsführer oder einem Prokuristen, mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen;	5	6	7 20.12.2013 Schroeder
12			Prokura erloschen: Flunkert, Olaf, Sulzbach, *22.08.1963		a) 17.03.2014 Schroeder
13		b) Nicht mehr Geschäftsführer: Gihm, Delef, Vögelsen, *17.12.1963			a) 27.08.2015 Schroeder
14		b) Bestellt als Geschäftsführer: Wildemann, Wolfgang, Leer, *04.12.1964 vertretungsberechtigt gemeinsam mit einem anderen Geschäftsführer oder einem Prokuristen, mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. Geändert, nur: Geschäftsführer: Rath, Thomas, Nürtingen, *04.04.1969 vertretungsberechtigt gemeinsam mit einem anderen Geschäftsführer oder einem Prokuristen, mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.	Prokura geändert, nun: Gesamtprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen, mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen: Ratermann, Markus, Cloppenburg, *04.07.1966		a) 28.01.2016 Schumacher

TRADEMARK

REEL: 007850 FRAME: 0110

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
15			b) Bestellt als Geschäftsführer: van der Heiden, Jan Cornelis, BT Zeist / Niederlande, *10.12.1979 vertretungsberechtigt gemeinsam mit einem anderen Geschäftsführer oder einem Prokuristen; mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.			a) 15.12.2016 Schroeder
16			b) Nicht mehr Geschäftsführer: RatIn, Thomas, Nürtingen, *04.04.1989			a) 18.04.2017 Schroeder
17			b) Bestellt als Geschäftsführer: Dr. Wunsch, Alexander, Berlin, *31.08.1980 vertretungsberechtigt gemeinsam mit einem anderen Geschäftsführer oder einem Prokuristen; mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.			a) 22.11.2017 Becker
18			b) Nicht mehr Geschäftsführer: Heinen, Olaf, Rasiede, *29.06.1965			a) 03.01.2018 Becker
19					b) Der mit der Derby Cycle Holding GmbH (vormals: Derby Cycle AG) mit Sitz in Cloppenburg (AG Oldenburg, HRB 207710) am 16.01.2012 abgeschlossene Gewinnabführungsvertrag ist durch Vertrag vom 05.12.2019 geändert. Die Gesellschafterversammlung vom 05.12.2019 hat der	a) 27.12.2019 Tasler b) Fall 25

TRADEMARK

REEL: 007850 FRAME: 0111

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
					Änderung zugestimmt.	
20					b) Der mit der Derby Cycle Holding GmbH mit Sitz in Cloppenburg (Amtsgericht Oldenburg HRB 2077/10) am 16.01.2012 abgeschlossene Gewinnabführungsvertrag ist durch Vertrag vom 25.11.2021 geändert und nunmehr Beherrschungs- und Gewinnabführungsvertrag. Die Gesellschafterversammlung vom 25.11.2021 hat der Änderung zugestimmt.	a) 09.12.2021 Gölze
21				Gesamprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen: Behlen, Manuel, Molbergen, *03.02.1983		a) 25.04.2022 Tasler
22				Prokura erloschen: Ratemann, Markus, Cloppenburg, *04.07.1966		a) 02.06.2022 Tasler
23	a) Kalkhofr Werke GmbH b) Emstiek Änderung zur Geschäftsanschrift: Europa-Allee 26, 49685 Emstiek				a) Die Gesellschafterversammlung vom 15.06.2022 hat eine Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 1 (Firma, Sitz) und mit ihr die Sitzverlegung nach Emstiek sowie die Firmenänderung beschlossen.	a) 05.07.2022 Tasler

TRADEMARK

REEL: 007850 FRAME: 0112

No. of entry	a) Company name b) Registered office, branch, domestic business address, person authorised to receive, subsidiaries c) Purpose of enterprise	Capital stock or share capital	a) General representation regulation b) Executive Board, governing body, managing directors, personally liable shareholders, managing directors, authorised to represent and special authority to represent	Procuration (Authorized signatories)	a) Legal situation, beginning, Articles of Association or company contract b) Other legal relationships	a) Date of registration and signature b) Notes
1	<p>a) <u>DERBY CYCLE WERKE GMBH</u></p> <p>b) <u>Cloppenburg</u></p> <p>c) The industrial manufacture of bicycles. The company may have involvements in other companies having the same or similar purpose, also as a sole general partner. The company may also set up branches.</p>	6,000,000.00 DEM	<p>a) The company has one or more managing directors. If only one managing director is appointed, he shall represent the company alone. If several managing directors are appointed, the company shall be represented by two managing directors jointly or one managing director jointly with an authorized signatory. The individual managing directors can each be granted individual authority to represent.</p> <p>b) Managing director: <u>Seidler, Mathias, Berlin, *22.04.1963</u> authorized to represent the company alone with the authority to transact legal business in the name of the company with himself in his own name or as representative of a third party.</p>	<p>Joint authority with a managing director or another authorized signatory <u>Ratemann, Markus, Cloppenburg, *04.07.1966</u></p>	<p>a) Limited liability company Articles of Association dated 05.07.1988 last amended on 30.11.2001</p> <p>b) On 10.07.2002, the company concluded a profit transfer agreement with <u>Derby Holding (Deutschland) GmbH (AG Cloppenburg HRB 2505)</u> as the controlling company. The shareholders of <u>DERBY CYCLE WERKE GmbH and Derby Holding (Deutschland) GmbH</u> have each approved the conclusion of the contract by resolution dated 10.07.2003.</p>	<p>a) 31.01.2006 <u>Hogemann</u></p> <p>b) Articles of Association of Sheet 39-42 Special volume This sheet has been transcribed for continuation by computer and has replaced the previous sheet register HRB 1993 Cloppenburg District Court with simultaneous amendment of the local competence. Released on 31.01.2006.</p>
2					<p>b) The profit transfer agreement</p>	<p>a) 08.07.2006</p>

No. of entry	a) Company name b) Registered office, branch, domestic business address, person authorised to receive, subsidiaries c) Purpose of enterprise	Capital stock or share capital	a) General representation regulation b) Executive Board, governing body, managing directors, personally liable shareholders, managing directors, authorised to represent and special authority to represent	Procurator (Authorized signatories)	a) Legal situation, beginning, Articles of Association or company contract b) Other legal relationships	a) Date of registration and signature b) Notes
1	2	3	4	5	6	7
3	b) Business address: <u>Siemensstrasse 1-3, 49661 Cloppenburg</u>		b) Appointed as managing director: <u>Bogershausen, Uwe, Bremen, *13.11.1973</u> authorized to represent the company jointly with another managing director or an authorized signatory; with the authority to transact legal business in the name of the company with himself in his own name or as representative of a third party.	Joint signing authority with another managing director or another authorized signatory: <u>Flunkert, Olaf, Sulzbach, *22.08.1963</u>	concluded on <u>10.07.2002</u> with <u>Derby Holding (Deutschland) GmbH, Cloppenburg</u> has been ended by cancellation on <u>05.02.2006</u> .	a) <u>24.11.2009</u> Schumacher
4			b) Appointed as managing director: <u>Bogershausen, Uwe, Bremen, *13.11.1973</u> authorized to represent the company jointly with another managing director or an authorized signatory; with the authority to transact legal business in the name of the company with himself in his own name or as representative of a third party.			a) <u>02.08.2011</u> Schumachere
5					b) On <u>16.01.2012</u> , the company concluded a profit transfer agreement with <u>Derby Cycle AG</u> with its registered office in	a) <u>14.03.2012</u> Schroeder

No. of ent	a) Company name b) Registered office, branch, domestic business address, person authorised to receive, subsidiaries c) Purpose of enterprise	Capital stock or share capital	a) General representation regulation b) Executive Board, governing body, managing directors, personally liable shareholders, managing directors, authorised to represent and special authority to represent	Procurator (Authorized signatories)	a) Legal situation, beginning, Articles of Association or company contract b) Other legal relationships	a) Date of registration and signature b) Notes
1	2	3	4	5	6	7
6			b) Appointed as managing director: <u>Brüls, Reiner, Dornager,</u> *29.01.1961 authorized to represent the company jointly with another managing director or an authorized signatory; with the authority to transact legal business in the name of the company with himself in his own name or as representative of a third party. Appointed as managing director: <u>Hahne, Joachim,</u> <u>Bergneustadt/Baldenburg,</u> *14.09.1953 authorized to represent the company jointly with another managing director or an authorized signatory; with the authority to transact legal business in the name of the company with himself in his own name or as representative of a		Cluppenburg (Oldenburg District Court HRB 205285) as the controlling company. This was approved by the Meeting of Shareholders dated 15.02.2012. On account of the further content, reference is made to the said contract and the approving resolutions.	a) 25.06.2012 Schroeder

No. of ent	a) Company name b) Registered office, branch, domestic business address, person authorised to receive, subsidiaries c) Purpose of enterprise	Capital stock or share capital	a) General representation regulation b) Executive Board, governing body, managing directors, personally liable shareholders, managing directors, authorised to represent and special authority to represent	Procurator (Authorized signatories)	a) Legal situation, beginning, Articles of Association or company contract b) Other legal relationships	a) Date of registration and signature b) Notes	
1	2	3	third party. No longer managing director: Bogershausen, Uwe, Bremen, *13.11.1973 b) Appointed as managing director: Glymm, Detlef, Vögelßen, *17.12.1963 authorized to represent the company jointly with another managing director or an authorized signatory; with the authority to transact legal business in the name of the company with himself in his own name or as representative of a third party. No longer managing director: Hahne, Joachim, Bergneustadt/Baldenburg, *14.08.1953	4	5	6	7
7						a) 13.05.2013 Schroeder	
8			b) Appointed as managing director: Raith, Thomas, Nürtingen, *04.04.1969 authorized to represent the company jointly with another managing director or an authorized signatory.		a) The Meeting of Shareholders dated 20.08.2013 has approved an amendment to the Articles of Association in §4 (Business Year).	a) 28.08.2013 Schroeder	

No. of entry	a) Company name b) Registered office, branch, domestic business address, person authorised to receive, subsidiaries c) Purpose of enterprise	Capital stock or share capital	a) General representation regulation b) Executive Board, governing body, managing directors, personally liable shareholders, managing directors, authorised to represent and special authority to represent	Procurator (Authorized signatories)	a) Legal situation, beginning, Articles of Association or company contract b) Other legal relationships	a) Date of registration and signature b) Notes
1	2	3	4	5	6	7
9			b) Personal data corrected ex officio, now: Managing director: <u>Glimm, Detlef, Vogelsen</u> <u>*17.12.1963</u> with the authority to transact legal business in the name of the company with himself in his own name or as representative of a third party.			a) 08.10.2013 Götze b) In accordance with §319 ZPO corrected ex officio: Serial No. 7 registration dated 13.05.2013.
10			b) No longer managing director: <u>Seidler, Mathias, Berlin</u> <u>*22.04.1963</u> No longer managing director: <u>Bräus, Reiner, Dormagen</u> <u>*29.01.1961</u>			a) 09.10.2013 Götze
11			b) Appointed as managing director: <u>Heinem, Olaf, Rastede</u> <u>*29.06.1965</u> authorized to represent the company jointly with another managing director or an authorized signatory with the authority to transact legal business in the name of the company with himself in his own name or as representative of a third party.			a) 20.12.2013 Schroeder

No. of entry	a) Company name b) Registered office, branch, domestic business address, person authorised to receive, subsidiaries c) Purpose of enterprise	Capital stock or share capital	a) General representation regulation b) Executive Board, governing body, managing directors, personally liable shareholders, managing directors, authorised to represent and special authority to represent	Procurator (Authorized signatories)	a) Legal situation, beginning, Articles of Association or company contract b) Other legal relationships	a) Date of registration and signature b) Notes
1	2	3	4	5	6	7
12				Signing authority expired: Fluncker, Olaf, Sulzbach, *22.08.1963		a) 17.03.2014 Schroeder
13			b) No longer managing director: Glimm, Detlef, Vogelsen, *17.12.1963			a) 27.08.2015 Schroeder
14			b) Appointed as managing director: Wildemann, Wolfgang, Leer, *04.12.1964 authorized to represent the company jointly with another managing director or an authorized signatory; with the authority to transact legal business in the name of the company with himself in his own name or as representative of a third party. Amended, now managing director: Ralth, Thomas, Nürtingen, *04.04.1969 authorized to represent the company jointly with another managing director or an authorized signatory; with the authority to transact legal business in the name of the	Signing authority amended, now: Joint signing authority jointly with a managing director or another authorized signatory with the authority to conduct legal business in the name of the company or as representative of a third party: Ratermann, Markus, Cloppenburg, *04.07.1966		a) 28.01.2016 Schumacher

No. of entry	a) Company name b) Registered office, branch, domestic business address, person authorised to receive, subsidiaries c) Purpose of enterprise	Capital stock or share capital	a) General representation regulation b) Executive Board, governing body, managing directors, personally liable shareholders, managing directors, authorised to represent and special authority to represent	Procurator (Authorized signatories)	a) Legal situation, beginning, Articles of Association or company contract b) Other legal relationships	a) Date of registration and signature b) Notes
1	2	3	4 company with himself in his own name or as representative of a third party.	5	6	7
15			b) Appointed as managing director: van der Heiden, Jan Cornelis, BR Zeist/Netherlands, *10.12.1979 authorized to represent the company jointly with another managing director or an authorized signatory; with the authority to transact legal business in the name of the company with himself in his own name or as representative of a third party.			a) 15.12.2016 Schroeder
16			b) No. Longer managing director: Ralth, Thomas, Nürtingen, *04.04.1969			a) 18.04.2017 Schroeder
17			b) Appointed as managing director: Dr. Wunsch, Alexander, Berlin, *31.08.1980 authorized to represent the company jointly with another managing director or an authorized signatory; with the authority to transact legal business in the name of the			a) 22.11.2017 Becker

No. of ent	a) Company name b) Registered office, branch, domestic business address, person authorised to receive, subsidiaries c) Purpose of enterprise	Capital stock or share capital	a) General representation regulation b) Executive Board, governing body, managing directors, personally liable shareholders, managing directors, authorised to represent and special authority to represent	Procuration (Authorized signatories)	a) Legal situation, beginning, Articles of Association or company contract b) Other legal relationships	a) Date of registration and signature b) Notes
1	2	3	4 company with himself in his own name or as representative of a third party.	5	6	7
18			b) No. longer managing director: Heinen, Olaf Rastede, *29.06.1965			a) 03.01.2018 Becker
19					b) The profit transfer agreement concluded on 16.01.2012 with Derby Cycle Holding GmbH (previously Derby Cycle AG) with its registered office in Cloppenburg (AG Oldenburg HRB 207710) has been amended by contract dated 05.12.2019. The Meeting of Shareholders dated 05.12.2019 has approved the amendment.	a) 27.12.2019 Tasler b) Case 25
20					b) The profit transfer agreement concluded on 16.01.2012 with Derby Cycle Holding GmbH with its registered office in Cloppenburg (Oldenburg District Court HRB 207710) has been amended by contract dated 25.11.2021 and is now a domination and profit and loss transfer agreement. The Meeting of Shareholders dated 25.11.2021 has approved the amendment.	a) 09.12.2021 Götze

No. of entry	a) Company name b) Registered office, branch, domestic business address, person authorised to receive, subsidiaries c) Purpose of enterprise	Capital stock or share capital	a) General representation regulation b) Executive Board, governing body, managing directors, personally liable shareholders, managing directors, authorised to represent and special authority to represent	Procurator (Authorized signatories)	a) Legal situation, beginning, Articles of Association or company contract b) Other legal relationships	a) Date of registration and signature b) Notes
1	2	3	4	5	6	7
21				Joint signing authority jointly with a managing director or another authorized signatory with the authority to conduct legal business in the name of the company or as representative of a third party: Behlen, Manuel, Molbergen, *03.02.1983		a) 25.04.2022 Tasler
22				Signing authority expired: <u>Ratenmann, Markus, Cloppenburg</u> , *04.07.1966		a) 02.06.2022 Tasler
23	a) Kalkhoff Werke GmbH b) Emstek Amendment to the business address: Europa-Allee 26, 49685 Emstek				a) The Meeting of Shareholders dated 15.06.2022 has decided to amend the Articles of Association in §1 (company name, registered office) and with this the transfer of the registered office to Emstek and amendment of the company name.	a) 05.07.2022 Tasler

TRADEMARK

REEL: 007850 FRAME: 0121

RECORDED: 09/20/2022